

繳費方法

郵寄支票

- 劃線支票抬頭請註明支付「物業管理業監管局」，並在支票背後寫上閣下之網上申請編號。
- 將劃線支票連同付款通知書寄交香港灣仔皇后大道東 248 號大新金融中心 8 樓 806-8 室。信封面請註明「牌照申請」。切勿郵寄現金。期票恕不接納。
- 請確保足夠郵遞時間及郵資。郵資不足的信件將不獲接收。

親身繳交

- 預約到監管局辦事處提交：
 - (1) 已簽署的申請表；
 - (2) 所需文件的正本；
 - (3) 所需文件的複本（如所需文件未曾透過網上申請平台上載）；及
 - (4) 所須費用的現金或支票。
- 預約網址：
<https://www.pmsa.org.hk/tc/licensing-regime/application/online-booking-service/>

轉數快

- 請使用支援二維碼繳交帳單的銀行手機應用程式或電子錢包，掃描付款通知書上的「轉數快」二維碼進行繳費。

繳費靈（電話、互聯網及「繳費靈手機服務」）

- 網上服務：瀏覽 ppshk.com
- 電話服務：致電 18013（登記賬單）
致電 18033（繳付賬單）
- 手機服務：使用「繳費靈手機服務」應用程式（註：商戶編號為 6705；賬單號碼為付款通知書上之 13 位數字號碼）

網上銀行服務

- 透過網上銀行帳戶繳費。

Payment Methods

Mailing cheques

- Cheques should be crossed and made payable to **“Property Management Services Authority”**. Please write your on-line application number at the back of your cheque.
- Please mail the crossed cheque with Payment Advice to Units 806-8, 8/F, Dah Sing Financial Centre, 248 Queen’s Road East, Wan Chai, Hong Kong. Please mark "license application" on the envelope. **Do not send cash or post-dated cheque.**
- Please ensure sufficient mailing time and postage. Underpaid mail will be rejected.

In Person

- Make an appointment to submit the following at the PMSA office:
 - (1) a signed application form;
 - (2) the original of the required documents;
 - (3) a copy of the required documents (except if the required documents have already been uploaded through the E-application platform); and
 - (4) the required fee in cash or by cheque.
- Website for making appointment:
<https://www.pmsa.org.hk/tc/licensing-regime/application/online-booking-service/>

Faster Payment System (FPS)

- Use any supporting mobile banking application or e-wallet to scan the FPS QR code printed on the Payment Advice to make payment.

PPS (by phone, Internet and mobile application “PPS on Mobile”)

- By internet: Visit <http://www.ppskh.com>
- By Phone: Dial 18011 for bill registration
Dial 18031 for bill payment
- By mobile phone: Use mobile application “PPS on Mobile”

(Remarks: The merchant code of PMSA is '6705'; Bill Number is 13-digit number shown on the Payment Advice.)

Internet Banking

- Payment through Internet banking accounts.